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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Mandag d. 18. marts 2019, kl. 17.00–19.00 
 

 

Deltagere: Maria, Line, Linda, Signe, Tommy, Mette, Lilian, Birgitte, Mia, Kim  
 

Afbud: Nej 

 

Referent: Mia 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1.  Godkendelse af dagsorden (B) 

 

Godkendt 

2.  Kommentarer til referat fra d. 9.1.19 (B) 

(1 bilag) 

 

Referat fra bestyrelsesmøder findes på 

hjemmesiden og der ytres ønske om, at der 

ryddes lidt op så det bliver overskueligt at finde 

referaterne under ”Skolebestyrelsen”. Kim 

lover at få ryddet lidt op, også selvom vi snart 

overgår til ”Aula”, den nye 

samarbejdsplatform. 

 

3.  Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden  

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet 

e. Andre 

 

a/  

Intet nyt 

 

b/  

Planlægning og forberedelse ift. ”Aula” er i 

gang. Den 1. august skydes ”Aula” rigtigt i 

gang. Det aftales at vi sammen kigger på Aula 

til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

Skolens Kommunikations- og 

Samarbejdspolitik er blevet redigeret, så der nu 

er en opdateret version. Den er taget op med 

medarbejderne og vendes igen, inden den 

endelige version kommer ud. 

 

Rengøring er under opsyn. Ledelsen er i dialog 

om der kan tilføres flere ressourcer/grundigere 

rengøring end det vi får. 

 

Der er proces i gang ift. gulvarealerne – målet 

er at disse indbyder til et aktivt miljø med lyst 

til læring og bevægelse. 

 

Snoezel-rum (et sanse/roligt rum) er i proces.  
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Der er nu givet byggetilladelse til det 

kommende boldbur, så arbejdet starter op i 

april. 

Der er ved at blive indhentet tilbud på maling 

og reparation af facaderne. 

 

Der har været lidt langtidssygdom på 

personalefront (operation, orlov mm.) Det 

lysner nu og folk er på vej tilbage. 

 

Skolens pedel har været langtidssyg, og der vil 

komme en ny i slutningen i maj. Pt. har vi en 

vikar tilknyttet to dage om ugen. 

 

c/  

Featureugen er i gang med at blive planlagt, 

den afvikles i uge 21. 

 

Konfirmationsforberedelse starter næste uge.  

9 elever fra skolen skal konfirmeres den 25. 

maj. 

 

Skole-hjem-samtaler starter i april.  

 

Tema-aftenen på Skolen ved Skoven omkring 

Vold- og Seksuelle overgreb har sat mange 

tanker i gang og mange har vendt positivt 

tilbage, både personale og forældre. 

 

Fagudvalg godt i gang, hvor lærere og 

pædagoger får vidensdelt og nye tiltag 

planlægges. Ift. SFO udviklingsgruppen er 

målet bl.a. at synliggøre eftermiddagstilbuddet 

på Maglebjerg. Ved indgangspartiet vil der i 

glasrammerne løbende vises, hvad der 

laves/skal ske på skolen. 

 

Kompus-samtaler (også kaldet MUS-samtaler) 

er i gang. 

 

d/ 

Elevrådsmøde er afholdt og eleverne havde 

mange gode ideer og ønsker  

  

4.  Årshjul, vi evaluerer løbende på årshjulet. 

(D + B) 

 

Fagfordeling starter i april. Elevantallet til 

næste år er ikke på plads. Det er et vilkår på en 

skole som vores. 

 

Ledelsen redigerer løbende i årshjul og får de 

nyredigerede versioner lagt ud. 

 

Der ansøges om kortere skoledage.  
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Året sidste skolestyrelsesmøde rykkes fra den 

12. juni til den 13. juni. 

 

5.  Ledelsen har revideret P1 om Princip 

klasse/gruppedannelse ud fra inputtene fra 

sidste bestyrelsesmøde, princippet skal 

endelig godkendes og underskrives. 

Desuden har ledelsen lavet et udkast til 

P2. Princip for ressourcetildeling, begge 

bilag eftersendes hurtigst muligt. 

(D + B) 

 

Småændringer og – justeringer skrives ind. 

6.  Der skal udarbejdes et høringssvar vedr. 

den nye Børne - og ungepolitik. (D + B) 

(2 bilag) 

 

Der har været temamøder, hvor vi har været 

repræsenteret de fleste af gangene.  

Allerøds Børne- og læringssyn er blevet 

skrevet ind i den nye Børne- og Ungepolitik, så 

det nu hænger mere sammen.  

 

Der er ikke meget om 

specialområdet/handicapområdet. 

 

Der er ønske om, at det kunne præciseres hvad 

succeskriterierne er. Ligeledes at der ikke står, 

at det er ”et succeskriterie at flest mulige 

inkluderes i almenområdet”- støder forældre. 

Vigtigt at de elever der trives og udvikles bedst 

i specialmiljøet bliver der og også ses som en 

succes. Desuden vil det være godt at der også 

kunne være fokus på mestringsstrategier, som 

er meget aktuelt for vores børnegruppe. 

 

Signe og Linda laver udkast til høringssvar – 

input skal være dem i hænde senest på mandag 

25/3.  

 

7.  Opfølgning på budget 2018 

(O) 

 

Vi har et overskud på ca. 300.00 kr. Det er fint 

for det er inde for de 2%, som vi må overføre 

til næste budgetår. 

 

8.  Budget 2019, vi skal se på status ift. antal 

af børn i skoleåret 2019/20 

(O + D) 

 

Status på elevtal: 7 nye er indskrevet. 13 går 

ud. Der er stadig interessenter vi er og skal i 

dialog med, så det er ikke afklaret, hvor mange 

elever vi ender på til næste skoleår. 

 

9.  Personalerokader, ledelsen orienterer om 

baggrund for personalerokader, får vi 

orienteret/kommunikeret godt nok ud til 

alle? 

(O) 

 

Det foreslås, at der laves en 

procedure/retningslinjer ift. personalerokader - 

også ift. kommunikation til forældrene. Hvad 

meldes ud og hvad meldes ikke ud – og til 

hvem. 

Bestyrelsen blev senest informeret inden 

rokadeskift.  
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Ønske om at den kommunikation der senere 

kom (gruppebillede/fyraftensmøde/generel info 

mm.) var blev meldt ud før. 

Der appelleres til at huske forældrene er særligt 

sårbare ift. mange har børn uden talesprog.  

Der er forståelse for at ikke alt kan/skal meldes 

ud til forældre ved rokadeskift. Ønsket er at 

informationen mere handler om, hvordan 

tingene vil/tænkes at blive håndteret.  

 

Vi tager punktet op til næste møde. Ledelsen 

laver et par linjer ift. nogle 

retningslinjer/procedure.  

 

10.  Evt. 

 

Der spørges til HB-bus. Oplevelsen er, at det 

generelt går bedre. En ny kontaktperson i HB 

er ansat, og det har givet lidt opstarts-

/kommunikationsudfordringer, så børn er 

kommet hjem før tid. Der er der kommet styr 

på nu. 

 

 

Linda Helene Løvenhøj   Kim Rasmussen 

Formand                         Skoleleder 

 

 


